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26 May 2017
2017年5月26日

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AN1
Updated the floor plans of parking spaces in the development.
更新發展項目中的停車位的樓面平面圖。

7 July 2017
2017年7月7日

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AN1
Updated the floor plans of parking spaces in the development.
更新發展項目中的停車位的樓面平面圖。

AX4, AX10, AX12
Revised some of the information in fittings, finishes and appliances.
修訂裝置、裝修物料及設備的部分資料。

6 October 2017
2017年10月6日

AB1-AB6
Updated the notes to purchasers of first-hand residential properties.
更新一手住宅物業買家須知。

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AI
Updated the aerial photograph of the development.
更新發展項目的鳥瞰照片。

AN1
Updated the floor plans of parking spaces in the development.
更新發展項目中的停車位的樓面平面圖。

AX5
Revised some of the information in fittings, finishes and appliances.
修訂裝置、裝修物料及設備的部分資料。

6 January 2018
2018年1月6日

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AJ
Updated the outline zoning plan etc. relating to the development.
更新關乎發展項目的分區計劃大綱圖等。

AX1, AX2, AX13
Revised some of the information in fittings, finishes and appliances.
修訂裝置、裝修物料及設備的部分資料。
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6 April 2018
2018年4月6日

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AI1-AI2
Updated the aerial photographs of the development.
更新發展項目的鳥瞰照片。

AK
Updated the layout plan of the development.
更新發展項目的布局圖。

AN1-AN2
Updated the floor plans of parking spaces in the development.
更新發展項目中的停車位的樓面平面圖。

AU1-AU2
Updated the elevation plan.
更新立面圖。

AX2
Revised some of the information in fittings, finishes and appliances.
修訂裝置、裝修物料及設備的部分資料。

BG1-BG2
Updated the information in application for concession on gross floor area of building.
更新申請建築物總樓面面積寬免的資料。

6 July 2018
2018年7月6日

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AK
Updated the layout plan of the development.
更新發展項目的布局圖。

AN2
Updated the floor plans of parking spaces in the development.
更新發展項目中的停車位的樓面平面圖。

AU1-AU2
Updated the elevation plans A-D for the development.
更新發展項目的立面圖A至D。

BG1
Updated the information in application for concession on gross floor area of building.
更新申請建築物總樓面面積寬免的資料。

23 July 2018
2018年7月23日

AC
Updated the paragraph “This Development is an uncompleted development”.
更新「本發展項目屬未落成發展項目」一段。

AD
Updated information on vendor and others involved in the development.
更新賣方及有參與發展項目的其他人的資料。

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AI
Updated the aerial photograph of the development.
更新發展項目的鳥瞰照片。

AK
Updated the layout plan of the development.
更新發展項目的布局圖。


